
SAMOSPRÁVA OBCE VEĽKÉ BLAHOVO
NAGYABONY KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA

Hlavná 72, Veľké Blahovo

Číslo: 10/2012 Veľké Blahovo, 21. 03. 2012

Z á p i s n i c a
z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo,

konaného dňa 21. marca 2012 v kultúrnom dome Veľké Blahovo

Prítomní:

−  poslanci OZ v počte 9 osôb
−  Ing. Kardos Peter, Kázmér Peter, Kázmér Pavol, Lábodi Marian, Mgr. Matejčíková Andrea, 
Moraveková Iveta, László Jozef, Ing. Novák Molnár Zsuzsanna, Novák  Jozef
−  starostka obce Mária Bödők
−  Bc. Klinerová Marta, hlavný kontrolór obce
−  pracovníci OcÚ
−  obyvatelia obce

Bod č. 1:   Otvorenie zasadnutia

Starostka obce Veľké Blahovo Mária Bödők privítala prítomných a zahájila 10. zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo.

Konštatovala, že na 10. zasadnutie obecného zastupiteľstva bola zaslaná písomná pozvánka 
poslancom  7  dní  pred  konaním  zasadnutia  Obecného  zastupiteľstva.  Poslanci  obdržali  aj 
Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2011, Návrh plánu rozpočtu na rok 2012 a písomné žiadosti 
podané na OcÚ Veľké Blahovo.

Bod č. 2:   Návrhu programu 10. zasadnutia OZ obce Veľké Blahovo

Starostka predložila návrh na schválenie programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 
obce Veľké Blahovo nasledovne:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Návrh na schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké Blahovo
3. Návrh na určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky
4. Návrh na voľbu návrhovej komisie
5. Kontrola plnenia uznesení
6. Vyhodnotenie a schválenie Rozpočtu obce Veľké Blahovo za hospodársky rok 2011 
7. Návrh plánu  rozpočtu obce Veľké Blahovo na rok 2012
8. Žiadosti:



• Júlia Vargová -  o poskytnutie peňažného príspevku – sp. zn. 14/2012
• Strongman club Dunajská Streda – o finančnú podporu – sp. zn. 37/2012
• Csemadok Veľké Blahovo – o finančnú pomoc – sp. zn. 50/2012
• Stolný tenis Veľké Blahovo – o peňažný príspevok – sp. zn. 62/2012
• TJ Veľké Blahovo – o finančnú podporu – sp. zn. 174/2012
9. Protipožiarne opatrenia- chráňme prírodu pred požiarmi
10. Rôzne, žiadosti
• a.) žiadosť o pridelenie nájomného bytu
• 1.)) Alžbeta Vavrovičová, Dunajská Streda
11. Záver

Uznesenie
č. 10/70/2012

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo

s c h v a ľ u j e

program 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo uvedený v Pozvánke zo dňa 
21. 03. 2012:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Návrh na schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké Blahovo
3. Návrh na určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky
4. Návrh na voľbu návrhovej komisie
5. Kontrola plnenia uznesení
6. Vyhodnotenie a schválenie Rozpočtu obce Veľké Blahovo za hospodársky rok 2011
7. Návrh plánu rozpočtu obce Veľké Blahovo za rok 2012 – návrh na schválenie
8. Žiadosti:
• Júlia Vargová - o poskytnutie peňažného príspevku – sp. zn. 14/2012
• Strongman club Dunajská Streda – o finančnú podporu – sp. zn. 37/2012
• Csemadok Veľké Blahovo – o finančnú pomoc – sp. zn. 50/2012
• Stolný tenis Veľké Blahovo – o peňažný príspevok – sp. zn. 62/2012
• TJ Veľké Blahovo – o finančnú podporu – sp. zn. 174/2012
9. Proti požiarne opatrenia- chráňme prírodu
10. Rôzne, žiadosti
• a.) žiadosť o pridelenie nájomného bytu
• 1.)) Alžbeta Vavrovičová, Dunajská Streda
11. Záver

Hlasovanie č. 1:

Prítomní          :  9
Za                    :  9
Proti                :  0
Zdržal sa         :  0
Nehlasoval      :  0

Uznesenie bolo schválené.



Bod č. 3:   Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky

Starostka obce za zapisovateľku určila Izabelu Vargovú. Za overovateľov zápisnice určila 
poslancov Obecného zastupiteľstva Ing. Petra Kardosa a Jozefa Nováka.

Uznesenie
č. 10/71/2012

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo

b e r i e   n a   v e d o m i e

určenie overovateľov zápisnice Ing. Petra Kardosa a Jozefa Nováka a Izabelu Vargovú za 
zapisovateľku.

Bod č. 4:       Návrh členov návrhovej komisie

Starostka obce do návrhovej komisie navrhla poslancov obecného zastupiteľstva za predsedu 
Mgr. Matejčíkovú Andreu, Petra Kázméra a Pavla Kázméra.

Uznesenie
č. 10/72/2012

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo

s c h v a ľ u j e

návrhovú komisiu.

Predseda komisie:   Mgr. Matejčíková Andrea
Členovia komisie:   Peter Kázmér

        Pavel Kázmér

Hlasovanie č. 2:

Prítomní          :  9
Za                    :  9
Proti                :  0
Zdržal sa         :  0
Nehlasoval      :  0

Uznesenie bolo schválené.

Bod č. 5:      Kontrola plnenia uznesení

Starostka oboznámila prítomných s počtom obyvateľov obce za rok 2011. Počet obyvateľov 
ku dňu 01. 01. 2011 bol 1430. Na trvalý pobyt sa prihlásilo 34 občanov (18 žien a 16 mužov), 22 
obyvateľov sa odhlásilo (13 žien a 9 mužov). Narodilo sa 12 detí (7 dievčat a 5 chlapcov). Zomrelo 
21 občanov (12 žien a 9 mužov). Počet obyvateľov obce ku dňu 31. 12. 2011 bol 1433.
Starostka požiadala prítomných o minútu ticha na počesť spoluobčanov, ktorý zomreli v roku 2011.



Následne starostka vyhodnotila uplynulý rok. Spomenula, že ako celý svet, tak aj náš štát a 
naša obec sa potrápila s globálnou ekonomickou krízou. Jednak zo štátneho rozpočtu sme dostali o 
8 358,- € menej a na druhej strane v skutočnosti musíme čakať aj niekoľko mesiacov na peniaze, 
ktoré musí samospráva zo svojich prostriedkov zálohovať. Pre zníženie nezamestnanosti  v obci  sa 
prijalo 21 zamestnancov na aktivačné práce spomedzi  občanov Veľkého Blahova a vytvorila sa 
chránená dielňa. Úrad práce výplatu a odvody týchto pracovníkov refunduje, s oneskorením niekedy 
aj 4 mesiace.

Starostka pripomenula rekonštrukciu resp. modernizáciu  verejného osvetlenia obce. Bola 
vypracovaná projektová dokumentácia, a podaná  žiadosť o nenávratný finančný príspevok ktorá 
nebola schválená. Proti rozhodnutiu o neschválení žiadosti o NFP obec podala odvolanie avšak na 
odvolanie sme do dnešného dňa odpoveď nedostali.

Druhým stálym problémom obce je ilegálna skládka odpadu v rómskej osade , kvôli ktorému 
sme oslovili viaceré  inštitúcie o pomoc ktoré obec podporili, ale len morálne. Finančnú pomoc 
obec zatiaľ na odstránenie skládky nedostala.

Starostka  informovala,  že  v  roku  2012  sa  bude  pokračovať  v  prácach  na  vybudovanie 
odvodňovacích kanálov, ktoré sa začali v minulom roku na ulici Bihari a Hlavná. 

Na  ulici  Bad  sa  nepodarilo  zahájiť  výstavbu  chodníka  kvôli  nedostatku  finančných 
prostriedkov.  Táto problematika je na druhom mieste,  z  dôvodu nutnosti  výstavby chodníka od 
železnice k Hlavnej ulici. 

Na jar bude zrekonštruovaná autobusová zastávka, na ktorú sa po omietnutí osadí tabuľa s 
názvom obce dvojjazyčne. 

V tomto roku sa plánuje revitalizácia parku v centre obce. 
Naďalej  sa  bude  pokračovať  v  prácach  na  vybavenie  stavebného  povolenia  na  stavbu 

„Kanalizácia Veľké Blahovo“, ale je potrebné počkať na súdne rozhodnutie z dôvodu že jeden zo 
spoluvlastníkov  dotknutých  pozemkov  bol  medzičasom   súdom  pozbavený  na  vykonávanie 
právnych  úkonov  a  jeho  poručník  bez  súdneho  rozhodnutia  nemôže  konať  a treba  vybaviť  aj 
dedičské rozhodnutia.. 

Ďalšou  problematikou  je  skládka  odpadu,  ktorá  sa  vytvorila  na  konci  obce  smerom na 
Dunajskú  Stredu,  na  ľavej  strane.  Majiteľ  pozemku  bol  upozornený,  aby zlikvidoval  skládku. 
Skládka má byť odstránená do dvoch týždňov. 

Železničná spoločnosť bola požiadaná o vyvesenie dvojjazyčnej tabule s názvom obce na 
novovybudovanej zastávke vlaku, nakoľko umiestňovanie informačných tabúľ podľa zákona patrí 
do ich kompetencií. 

Na  športovom  ihrisku  sa  vykonávajú  rekonštrukčné  práce  sociálnych  zariadení  ako  aj 
budovy a samotného ihriska. Bolo zvolené nové vedenie športového klubu, ktoré robí všetko preto, 
aby sa športové dianie oživilo a rástlo.

Na križovatke ulice Hlavná a ulice Bihari bude umiestnené zrkadlo v priebehu niekoľkých 
týždňov. Bolo potrebné jednanie so Slovenskou správou ciest, nakoľko cestná komunikácia je v ich 
správe. Bude potrebné zakúpiť zrkadlo z vlastných zdrojov.

Bola podaná žiadosť o vylúčenie nákladnej dopravy z obce z dôvodu neustálych sťažností 
obyvateľov na hluk a praskajúce steny.

Starostka  pripomenula  akcie,  ktoré  sa  organizovali  v  minulom  období,  ako  Adventný 
koncert,  na  ktorý  naša  spevácka  skupina  Csillagfürt  pozvala  spevácke  skupiny  z  Budapešti 
(ProVokal) a z obcí Nyúl, Écs, Győrújbarát a Mierovo. Úspešný bol aj Deň dôchodcov, Športový 
ples  ,  Ples  dôchodcov ako aj  Poľovnícky ples.  Za prenájom kultúrneho domu nebola účtovaná 
náhrada – z dôvodu prispievania obce na kultúrne akcie.

Dňa 24. februára do brány Obecného úradu bol vložený anonymný ručne písaný výhražný 
list,  v  ktorom upozorňovali  obec,  že  ak  sa  uskutoční  Fašiangový ples  25-ho  februára  tak  tam 
vybuchne bomba. Usporiadateľmi plesu boli fyzické osoby z Dunajskej Stredy. Na základe tohto 
oznámenia  bola  privolaná  polícia  a starostka  obce  ako  štatutárny orgán  rozhodla   neodovzdať 
nájomcovi predmet nájmu tj. kultúrny dom  a v záujme ochrany života a zdravia ľudí ako aj ochrany 
majetku obce zakázala usporiadanie podujatia fašiangového plesu v termíne 25.02.2012 
Nakoniec sa ples uskutočnil v obci Vrakúň za pomoci starostky obce.

Ďalšou  udalosťou  bola  schôdzka  v  Kráľovičových  Kračanoch,  kde  Národná  diaľničná 



spoločnosť predložila vyhodnotenie návrhov trás Rýchlostnej cesty R7 Holice - Dunajská Streda 
kde  mohli  občania  vyjadriť  svoje  názory  a  námietky.  Sú  vypracované  tri  varianty  v  aspekte 
realizácie rýchlostnej cesty, a to variant A, A=B a E, z ktorých najnevhodnejším by bol pre našu 
obec Veľké Blahovo variant E. Tento „fialový“ variant E je v plnej miere neakceptovateľný pre obec 
Veľké Blahovo, lebo by presiahla kataster obce a hlboko by zasiahla do života a zdravia obyvateľov. 
Obecný úrad Veľké Blahovo doručil svoje stanovisko a stanovisko obyvateľov Národnej diaľničnej 
spoločnosti a na Úrad životného prostredia v Dunajskej Strede.

Starostka informovala o voľbách do Národnej rady SR, ktoré sa konali 10. marca 2012. V 
obci sa do zoznamu voličov zapísalo 1156 osôb, z nich prišlo voliť 599, čiže účasť na voľbách bola  
51,8 %-ná. Z 599 osôb bolo odovzdaných 591 platných hlasov.

Uznesenie
č.10/73/2012

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo
po prerokovaní
1.  b e r i e   n a   v e d o m i e   

kontrolu plnenia uznesení – hodnotenie uplynulého obdobia 

a 

2.   s c h v a ľ u j e

kontrolu plnenia uznesení – hodnotenie uplynulého obdobia 

Hlasovanie č. 3:

Prítomní         :  9
Za                   :  9
Proti                :  0
Zdržal sa         :  0
Nehlasoval      :  0

Uznesenie bolo schválené.

Bod č. 6:     Vyhodnotenie a schválenie Rozpočtu obce Veľké Blahovo za hospodársky rok 2011

Starostka zdôrazňovala, že aj napriek stiesnenej finančnej situácii za minulý rok 2011 sme 
mohli uzavrieť rok bez toho, aby sme mali nevyrovnané záväzky. Príjem bol splnený na 101,8%. 
Výsledok sa dosiahol napriek tomu, že zo Štátneho rozpočtu sme dostali menej než bolo očakávané. 
Za ušetrené peniaze sa uskutočnila rekonštrukcia kultúrneho domu, kde okrem obecných finančných 
prostriedkov dopomohli  aj  sponzori:  Kovoflex s.r.o.,  súrodenci Sidóovci,  InterGlass s.r.o.,  Tibor 
Kovács, Ernest Csiba, Erika Bahoreczová, miestne Poľnohospodárske družstvo, spoločnosť Gulázsi 
a Katarína Szabóová a Alžbeta Némethová, ktorým sponzorom aj s toutou cestou poďakovala za 
pomoc. 

Minulý hospodársky rok  sme  uzavreli  so  ziskom,  ale  máme nevyrovnané  pohľadávky. 
Najväčším našim dlžníkom je firma Fima Möbel s.r.o.. Voči dlžníkovi sa vykonali právne úkony na 
vymoženie pohľadávky.

Veľký  dôraz  sa  kládol  na  odstránenie  odpadu  a  vyčistenie  životného  prostredia. 
Osvedčenou metódou bolo jarné a jesenné veľké upratovanie, ktoré chceme využiť aj v tomto roku. 
Zapojili sme sa do úspešnej akcie s názvom „Deň Zeme“, v rámci ktorého sme okrem vyčistenia 



okolia  vysadili  aj  stromy.  Aj v rámci  týchto akcií  sme vedeli  ušetriť  peniaze,  lebo v odvoze a 
likvidácii odpadu nám pomohla firma Gulázsi ako sponzor, ktorému sme nemuseli v plnej výške 
uhradiť náklady.

Na každej strane sa snažíme sporiť s prostriedkami a z toho dôvodu sme zamestnali  v 
základnej škole aj  pedagogičku a vychovávateľku cez úradu práce. V tomto roku nám ÚPSVaR 
zabezpečí len jedného pedagóga.

Starostka poďakovala všetkým za celoročnú obetavú prácu a za to, že nejakým spôsobom 
dopomohli k zlepšeniu života obce a odovzdala slovo účtovníčke Obecného úradu, aby predniesla 
vyhodnotenie roka.

Účtovníčka  predniesla  podrobné  vyhodnotenie  rozpočtu  za  rok   2011  po  jednotlivých 
kapitolách s konkrétnymi číslami a rozoberala plnenia rozpočtu za rok 2011.
Podrobné vyhodnotenie rozpočtu za rok 2011 poslanci písomne obdržali, ktoré tvorí prílohu
zápisnice.

K predloženému materiálu sa vyjadrovali poslanci OZ a to:

Peter Kázmér - dotazoval sa na dlžníkov na daň z pozemkov.
Mgr. Andrea Matejčíková - spýtala sa na obdobie od kedy je dlžná firma Fima Möbel obci a v akom 
štádiu je vymáhanie pohľadávky. 
Ing.  Novák  Molnár  Zsuzsanna  -  informovala  sa  na  podmienky  prenájmu  kultúrneho  domu 
miestnemu obyvateľovi ako aj cudziemu.
Mgr. Andrea Matejčíková -  spýtala sa na počet zamestnaných na dobrovoľnícke práce cez úrad 
práce.
Peter Kázmér - informoval sa aký je dôvod,že fond údržby obecných bytov je v mínuse.
Starostka – upozornila,  že  v kultúrnom dome je oproti  plánovanému výdavku vysoký skutočný 
výdavok na vodu. Vysvetlila to tým, že bolo poškodené potrubie , ktoré sa popraskalo a unikala 
voda. Pri výdavku na plyn  je skutočný stav vyšší ako  je v pláne. Starostka informovala prítomných 
o tom, že kotol  je  už opotrebovaný,  starý,  a oprava by bola nerentabilná.  V tomto roku bude 
potrebné zaobstarať nový kotol. Potom ako neočakávaný výdavok pripomenula výmenu odkvapov 
na základnej škole. Plánovaná bola len oprava, ale keďže bola vo veľmi zlom stave, bola nutná 
výmena ktorá bola OZ odsúhlasená a schválená.
Mgr. Andrea Matejčíková – spýtala sa, čo zahŕňa položka „telefón, fax, internet“. Tiež ju zaujímalo, 
čo sú to „všeobecné služby“.
Mgr. Andrea Matejčíková - informovala sa o „dobrovoľnícke práce“.
Marian Lábodi – spýtal sa na položku „stravovanie CHD a povodie“.
Mgr. Andrea Matejčíková – sa dotazovala na „špeciálne služby“.
Peter Kázmér – spýtal sa na „vrátenie preplatku bytového domu“.
Marian Lábodi – informoval sa, čo zahŕňa položka „služby“ pod odsekom „kultúra“.
Mgr.  Andrea  Matejčíková –  sa  dotazovala,  že  pri   položke  „príspevky a  dotácie“  čo  označuje 
položka „nadácia“.

Na pripomienky resp. otázky reagovali starostka a referentky OcÚ, ktoré majú na starosti 
účtovníctvo a dane. S vysvetlením  na položené otázky poslanci boli spokojní .

Následne  starostka  požiadala  Bc.  Martu  Klinerovú,  hlavnú  kontrolórku  Obce  Veľké 
Blahovo,  aby  predložila  svoje  stanovisko  k  vyhodnoteniu  hospodárskeho  roka  2011  a  k 
záverečnému účtu.

Hlavná kontrolórka predložila  stanovisko k  záverečnému účtu  a  vyhodnotila  záverečné 
celoročné hospodárenie obce za rok 2011. Pripomenula, že Návrh záverečného účtu obce za rok 
2011 bol sprístupnený na úradnej tabuli obce v zákonnom stanovenej lehote pred jeho schválením. 
Obecnému zastupiteľstvu odporúčala schváliť  Návrh záverečného účtu obce Veľké Blahovo za rok 
2011 s výrokom: celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad.

Následne kontrolórka predložila Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Veľké 
Blahovo na prvý rozpočtový polrok roku 2012.



Uznesenie
č.10/74/2012

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo
s c h v a ľ u j e bez výhrad

Vyhodnotenie rozpočtu obce Veľké Blahovo za rok 2011 ako aj záverečný účet obce  Veľké 
Blahovo za rok 2011

Hlasovanie č. 4:

Prítomní          :  9
Za                    :  9
Proti                :  0
Zdržal sa         :  0
Nehlasoval      :  0

Uznesenie bolo schválené .

Uznesenie
č.10/75/2012

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo
s c h v a ľ u j e

Plán činnosti hlavnej kontrolórky Obce Veľké Blahovo

Hlasovanie č. 5:

Prítomní          :  9
Za                    :  9
Proti                :  0
Zdržal sa         :  0
Nehlasoval      :  0

Uznesenie bolo schválené.

Bod č. 7      Návrh na schválenie rozpočtu obce Veľké Blahovo za rok 2012

Účtovníčka obecného úradu predniesla Návrh plánu rozpočtu obce Veľké Blahovo na rok 
2012. Podrobný návrh rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

Starostka pripomenula, že PD Veľké Blahovo zvýšilo nájomné za pozemky. Podľa zmluvy 
by mali od roku 2012 platiť  73,02,- €/ha (2200,- Sk/ha), avšak  PD nájomné za pozemky zvýšil na 
95,-  €/ha  (2862,-SK/ha)  a to  od 01.01.2012. Popritom sa na nich  môže spoľahnúť ktorákoľvek 
organizácia na materiálnu dotáciu.  Ukáže sa to v príjmoch rozpočtu.



Uznesenie
č.10/76/2012

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo
1/ b e r i e  n a   v e d o m i e 
dodatok k platnej nájomnej zmluve č.363 zo dňa 30.01.2006  a to v znení „ od 6.roku nájmu sa 
zmluvné strany dohodli na nájomnom vo výške 95 Eur/ha/rok“.

a

2/ schvaľuje

dodatok k platnej nájomnej zmluve č.363 zo dňa 30.01.2006  a to v znení „ od 6.roku nájmu sa 
zmluvné strany dohodli na nájomnom vo výške 95 Eur/ha/rok“.

Ďalej informovala prítomných poslancov, že do návrhu rozpočtu na rok 2012 boli zapracované 
podané písomné žiadosti o finančnú podporu t.j. žiadosti: 

• Júlia Vargová - o poskytnutie peňažného príspevku – sp. zn. 14/2012
• Strongman club Dunajská Streda – o finančnú podporu – sp. zn. 37/2012
• Csemadok Veľké Blahovo – o finančnú pomoc – sp. zn. 50/2012
• Stolný tenis Veľké Blahovo – o peňažný príspevok – sp. zn. 62/2012
• TJ Veľké Blahovo – o finančnú podporu – sp. zn. 174/2012

a požiadala poslancov aby sa k návrhu vyjadrili .

Starostka - informovala,  že v návrhu je rozdiel  medzi  príjmami a výdavkami.  Zostatok rozdielu 
medzi príjmami a výdavkami navrhuje investovať na vypracovanie projektovej dokumentácie na 
výstavbu chodníka medzi železnicou a Hlavnou ulicou a následne na uskutočnenie jeho výstavby. 
Zostatkom navrhuje  podporovať činnosť našich organizácií, ako TJ Veľké Blahovo, Strongman, 
stolnotenisové  družstvo,  Csemadok,  speváckeho  zboru  a  občianke  Júlie  Vargovej,  na  výstavbu 
detského ihriska,  na pomoc starším občanom (deň dôchodcov), klubu dôchodcov, , na odvodnenie 
MK, revitalizáciu miestneho parku v centre obce,  na usporiadanie kultúrneho podujatia, na údržbu 
(vonkajšie maliarske práce,  výmena vnútorných dverí,  na nákup a doplnenie  kuch.  zariadenia) 
miestneho kultúrneho domu a jeho okolia,  vybavenie PD na kanalizáciu obce,  údržba verejných 
priestranstiev a zariadení v majetku obce a pod..

Vyjadrenia poslancov:

Marian Lábodi – dotazoval sa na „nedoplatky dane z predchádzajúcich rokov“.
Mgr. Andrea Matejčíková – informovala sa o položku „dotácia od ÚPSVaR“, prečo je taká vysoká.
Marian Ládodi - navrhol, aby stolnotenisové družstvo dotovali väčším obnosom ako žiadali,  ale 
predseda družstva súhlasil s menšou sumou a to 300,- €.
Dr.  Tibor  Varga,  predseda  TJ  -  poďakoval  za  doterajšiu  podporu,  ktorá  sa  najviac  týkala 
rekonštrukcie športového ihriska a budovy a informoval o novozvolenom vedení družstva a ich 
plánu. 
Marian Lábodi - vyjadril svoj pozitívny súhlas o činnosti TJ a zagratuloval im.
Mgr.  Andrea Matejčíková navrhla pre Júliu  Vargovú zvýšiť  žiadaný fin.  príspevok z 300,-  € na 
350 ,- € - odôvodnila to devalváciou.
Mgr. Andrea Matejčíková  - navrhovala znížiť v kapitole Správa v položke „ telefón, internet, fax“ z 
5 500,- € na 4 700,- €, poštovné z 1 600,- € na 1 400,- €, materiál pomocný potrebný z 800,- € na  
400,- €, cestovné z  2500,- € na 2 000,- €, reprezentačné výdavky z 1 000,- € na 500,- €.
Starostka pripomenula, že je zaujímavá pripomienka posl. Matejčíkovej, ktorá odôvodňuje zvýšenie 
žiadaného príspevku fyz. osoby devalváciou ktoré je v rozpore s jej návrhom na zníženie výdavkov 



na Správu obce. Ďalej vysvetlila, že reprezentačné nie je pre uspokojenie zamestnancov úradu, ale 
pre  hostí  a  pre  tých  pracovníkov,  ktorí  boli  prijatí  na  verejnoprospešné  práce.  Im treba  v  lete 
zabezpečiť pitný režim a v zime teplú kávu alebo čaj, ktoré výdaje sú z tejto položky vykryté.
Júlia Gányovicsová – komentovala, že pri cestovnom treba brať ohľad na to, že za deň viackrát 
treba cestovať a cena benzínu je stále vyššia, nehovoriac o tom, že cestujeme s vlastným osobným 
autom na ktoré majiteľ os. mot. vozidla  vynaloží vlastné prostriedky na tankovanie a poistenie. 
Popritom treba brať do úvahy aj skutočnosť, že auto sa opotrebúva. 
Poslankyňa Mgr. Andrea Matejčíková reagovala na to tým, aby pracovníci obecného úradu namiesto 
os. auta využili vlaky RegioJet za 50 centov.
Starostka vysvetlila, že s vlakmi RegioJet sa nemôžu pracovníkom ku kanálu vyniesť náradia. 
Mgr. Andrea Matejčíková – ďalej navrhovala pri kapitole „ verejné osvetlenie“ na opravu a údržbu 
znižiť z  4 000,- € na 2000,- € a ostatné presunúť do „rozvoja obce“ a „nadácie“.
Nakoľko zo  strany poslancov už  neodzneli  žiadne iné  pripomienky ani  návrhy k predloženému 
návrhu rozpočtu na rok 2012 starostka dala návrh rozpočtu s pripomienkami hlasovať.

Uznesenie
č.10/77/2012

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo
s c h v a ľ u j e

návrh rozpočtu obce Veľké Blahovo za rok 2012 vrátane pripomienok

Hlasovanie č . 6:

Prítomní     : 9
Za               : 9
Proti           : 0
Zdržal sa    : 0
Nehlasoval : 0

Uznesenie bolo schválené.

Bod č. 8:       Protipožiarne opatrenia – chráňme prírodu pred požiarmi

Starostka oboznámila s protipožiarnymi opatreniami. Z hľadiska vývoja meteorologickej 
situácie  na  území  Slovenska  a  predovšetkým suché počasie  s  nedostatkom zrážok,  dochádza  k 
zvýšenému riziku vzniku požiarov na suchých trávnatých porastoch a lesných pozemkoch, ktoré 
môžu spôsobiť veľké materiálne a environmentálne škody, ako aj ohroziť zdravie a život osôb. Je 
zakázané zakladať  oheň  v  týchto  oblastiach  bez  súhlasu  Okresného  riaditeľstva  Hasičského  a 
záchranného zboru v Dunajskej  Strede.  Pripomenula,  že je zákaz výrubu stromov aj  keď ide o 
súkromný majetok. Treba si vyžiadať povolenie.

Bod č. 9.:    Rôzne, žiadosti, a podania 

V tomto bode programu starostka informovala prítomných, že naďalej je v platnosti právna 
úprava zavedená zákonom č. 154/2011 Z. z. , t. j.  § 4 ods. 4 zák. NRSR č. 253/1994 Z. z.  s  čím je 
daná právna povinnosť  plat   starostu  opätovne  raz  ročne   p  r  e  r  o k o v a ť    v obecnom 
zastupiteľstve.

Základný plat  starostu  je súčinom priemernej  mesačnej  mzdy zamestnanca v národnom 



hospodárstve  vyčíslenej  na  základe  údajov  Štatistického  úradu  Slovenskej  republiky  za 
predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 zák. č. 523/2004 Z. z., ktorý mu prináleží 
aj bez rozhodnutia obecného zastupiteľstva.

Starosta obce má právo a obec má povinnosť upraviť mu výšku tohto platu od 01. 01. 2012 
a doplatiť mu rozdiel vyplývajúci z určenia priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 
hospodárstve  za  rok  2011  Štatistickým  úradom  SR.   Nakoľko  obec  už  úradne  obdržala  od 
Štatistického úradu oznámenie, že v národnom hospodárstve sa zvýšila priemerná mesačná  mzda 
vyčíslená na základe údajov ŠÚ SR za predchádzajúci kalendárny rok, čo je 786,-Eur, základný plat 
starostu obce sa určuje v zmysle § 3 ods.1 zákona č.253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 
pomeroch  starostov  obcí  v znení  neskorších  predpisov,   súčinom  priemernej  mesačnej  mzdy 
v hospodárstve SR vyčíslenej na základe údajov ŠU SR za predchádzajúci kalendárny rok,  čo je 
786 Eur a násobku  1,98 podľa § 4 ods. 1. cit. zákona. V zmysle § 4 ods. 2 cit. zákona obecné 
zastupiteľstvo  môže tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 70  %.

Vzhľadom tomu, že OZ na svojom júnovom zasadnutí  rozhodlo, že v nasledujúcom roku 
bude hodnotiť  prácu  starostky a bude rozhodovať  o zvýšení,  resp.  nezvýšení   základného platu 
z doterajších  11  %,  starostka  požiadala  prítomných  poslancov,  aby  sa  vyjadrili  k zvýšeniu 
základného platu.

Poslanci navrhli zvýšiť percento k výplate nasledovne:

László J. 50 %, Matejčíková 10 %, Molnárová 30%, Novák J. 30 % Marian Lábodi 30 %, Peter  
Kázmér 30 %, Pavel Kázmér 30 %,  Kardos P. 45 %, Moraveková 55%.

Starostka dala hlasovať o návrhu na zvýšenie platu o 30 %.
   

Hlasovanie č.8:
Prítomní:9
Za:          5
Proti        0
Zdržal sa 0
Nehlasoval: 4

Vzhľadom na to , že väčšina poslancov hlasovalo za návrh  na zvýšenie základného platu o 30 % - 
návrh bol schválený.

Uznesenie
 č.10/78/2012

Obecné zastupiteľstvo Obce Veľké Blahovo
s c h v a ľ u j e ,

Obecné zastupiteľstvo Obce Veľké Blahovo na základe § 4 ods. 4 zákona Národnej rady 
Slovenskej republiky č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 
a primátorov miest v znení neskorších predpisov prerokovalo plat starostu obce Veľké Blahovo a na 
základe § 3 ods. 1 v spojení s § 4 ods.1 a § 4 ods. 2 zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom 
postavení  a platových pomeroch starostov obcí  a primátorov miest  v znení  neskorších predpisov 
s účinnosťou od 01.januára 2012 schvaľuje zvýšenie základného platu o 30 % t.j.  plat starostovi 
obce Veľké Blahovo hrubý mesačný plat  vo výške 2025,- €.



Ďalej v tomto bode programu starostka predniesla aj podané žiadosti:
a.) Alžbeta Vavrovičová žiada o dvojizbový obecný byt. – Zapíše sa do poradovníka.
b.)  MadNet  Veľký Meder  žiada  o  súhlas  k  zriadeniu  Wifi  centra  na  obytný dom so  
súp.č.468 parc.č.1066/75 – žiadosť bola nahlas prečítaná

Uznesenie
 č.10/79/2012

Obecné zastupiteľstvo Obce Veľké Blahovo
s c h v a ľ u j e ,

zriadenie Wifi centra na obytný dom so súp.č. 468, prenecháva pre žiadateľa Mad-Net do dočasného 
užívania časť strechy objektu Obytného domu č.468 v celkovej ploche 1 m2 na parc.1066/75v kú. 
Veľké  Blahovo.  Nájomca  bude  prenajatú  plochu  využívať  za  účelom  umiestnenia  antén 
rádioreléového spoja , prenajímateľ umožní umiestnenie rozvodovej skrine a umožní ja inštaláciu 
priameho prívodu elektrickej  energie/  jednofázové pripojenie/  z rozvádzača  s výkonom max.  do 
100W/h., naďalej prenajímateľ súhlasí s pripojením stožiaru na existujúci bleskozvod budovy. 

Ďalej v tomto bode programu poslanec Kázmér Peter  sa  dotazoval na žiadosť SMK v 
ktorom miestne zastupiteľstvo SMK žiada o súhlas na vytvorenie pamätníka na počesť maďarských 
revolucionárov. Starostka pripomenula, že odpoveď bola zaslaná písomne a žiadame upresniť údaje 
o veľkosti pamätníka a miesto realizácie.

 Poslanec Pavel Kázmér sa spýtal, kde by sa mohol odpad zo záhrad odkladať. Starostka 
informovala, že v obci nie sú vyznačené na to vhodné miesta.

Po prerokovaní všetkých bodov programu 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké 
Blahovo starostka obce ukončila rokovanie zastupiteľstva.

Zápisnica skončená a podpísaná.

Mária Bödők
starostka obce

Overovateľovia:

Ing. Peter Kardos …...................................................

Jozef Novák …...................................................

Zapisovateľka: 

Izabela Vargová .…..................................................
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